
Več posluha za
življenjske probleme

V sredo 3. oktobra, je izvršnl svet občlne Center
prvič zasedal v svoji novi sestavl. Še pred redno sejo
pa so predsednik Zdene Mali in člani novoizvoljenega
IS podpisali slovesno izjavo. S tem so se obvezall, da
bodo zaupano funkcijo opravljali po črki In duhu ob-
člnskega statuta, poslovnika in seveda v skladu
smernic, ki jih bodo opredeljevali ob najpomembnej-
ših vprašanjih delegati zborov skupščine.

V slovesnem govoru je
predsednik občinske skupšči-
ne Miroslav Samardžija poh-

valno ocenil delo starega
izvršnega sveta od katerega je
večina članov ostala tudi v se-

danji novi sestavi. Pred no-
vim IS pa je sedaj naloga, da
izpolnijo cilje, ki jih v prek-
malu izteklem mandatnem
obdobju prejšnji IS iii mogel
uresničiti.

Od vrste nalog, ki stoje pred
člani novega izvršnega sveta,
je najpomembnejša priprava
novega srednjeročnega pro-
grama občine. Z dosedanjimi
pripravami namreč v občini
niso povsem zadovoljni, saj so
sprejete smernice tako stro-
kovno kot politično premalo
obdelane. Takšne smernice
ne morejo postati dobra osno-
va za izdelavo srednjeročnega
občinskega plana. Ob tej nalo-
gi bodo poleg izvršnega sveta
skušali v Centru pritegniti tu-
di čim več ostalih strokovnih
moči.

Precejšno pozornost bo no-
vi izvršni svet posvetil tudi
razpravam glede ustanovitve
družbenih svetov, smernicam
za delo lastnih upravnih orga-
nov in strokovnih služb ter
koordinaciji dela med njimi.

Da bodo kos vsem nalogam
bodo morale predvsem občin-
ske upravne in strokovne
službe bolj samostojno reše-
vati svoje naloge, za sprejete
odločitve pa nositi vso odgo-
vornost. Brez skrivanja za pla-
ščem izvršnega sveta jih bodo
morale če se bo izkazalo po-
trebno samostojno zagovarja-
ti tudi pred delegati zborov
skupščine. Enako naj bi bolj-
še in bolj samostojno delale
tudi občinske samoupravne
interesne skupnosti.

Novi izvršni svet se očitno
namerava korenito lotiti dela.
Drugače si ni mogoče razložiti
zahteve predsednika Zdeneta
Malija, naj strokovna služba
že za naslednjo sejo pripravi
pregled vseh sprejetih skle-
pov, ki jih v občini doslej še
niso uresničili. Večji pomen
kot je bila praksa doslej pa bo
izvršni svet pri svojem delu
dajal tudi reševanju delegat-
skih vprašanj. To pa že kaže
na začetek izpolnjevanja ob-
ljube - da bo izvršni svet delo-
val kar se da odprto. Drugače
povedano, več pozomosti naj
bi posvečali reševanju kon-
kretnih problemov, ki tarejo
občane Centra. M. K.


